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Colofon 
 
Redactieadres: 
Joke Gerds, Hoofdweg 3 
Tel: 0592 559313 
email: zeegserloopje@gmail.com  
Website: 
www.zeegse-dorpsbelang.nl 
 
inleveren kopij voor het volgende 
nummer: 15 november 2019 
 
 

Van de redactie 
 
Alweer een gezellig vol Zeegser Loopje, 
echt even voor gaan zitten dus! Met 
informatie van en voor bewoners.  
 
Carla en Cor stellen zich voor, wie volgt? 
U mag als nieuwe bewoner gevraagd en 
ongevraagd een half A4 inleveren bij de 
redactie met foto en dan wordt het 
geplaatst. 
 
Ook alle informatie over de komende 
ledenvergadering is in dit Loopje te vinden. 
En u mag weer wandelen! 
 
De jaaragenda is bijgewerkt, te vinden op 
de website, hier is de link 
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl/agenda 
 
•  Nog steeds kloppen alle emailadressen 

niet, krijgt u geen Loopje via de mail, 
weet u dit van een buurman of een nieuw 
ingekomen bewoner, meldt dit a.u.b.! 

 
Veel leesplezier! 
 

Het Zeegser Loopje en ook de 
website levert informatie voor 
iedereen en iedereen kan/mag meer 
kopij inleveren, heel graag zelfs! Zo 
kunnen we elkaar op de hoogte 
houden van het wel en wee in ons 
dorp. 
 
De website laat de meest actuele 
dingen zien. Het Loopje is een 
driemaandelijkse moment opname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Voor al uw feesten en partijen! 
Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
 

15e jaargang nummer 57 
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Zomer/herfst 2019 
 
Het is nog zomer, tot voor kort met hele hoge 
temperaturen zelfs. Dat hebben we zeker gehad 
deze zomer, het was zelfs 40 graden, wel heel 
ongebruikelijk voor Nederland. De meeste 
mensen vonden het ook niet echt fijn, te warm. 
Die temperaturen passen beter bij het zuiden van 
Europa, daar reken je er op, in ons land niet. Ook 
was het  droog, niet zo erg als vorig jaar, maar 
toch.. Het heeft weinig geregend in Zeegse, de 
buien trokken vaak onder ons door of boven ons 
langs. Zal het weer, het klimaat dan toch echt 
veranderen? Worden hete zomers normaal hier 
en behoren hele strenge winters met sneeuw en 
ijs tot het verleden? We weten het niet, we 
wachten het af. In ieder geval krijgen we 
binnenkort de herfst, het is al de herfstmaand 
september. Al het groen gaat straks weg, de 
bladeren gaan verkleuren en op de grond vallen. 
Dat gebeurt gewoon, hoef je niks voor te doen. 
De gewassen die nu nog op het land staan, gaan 
geoogst worden. Dan rijden hele grote 
vrachtwagens weer door het dorp en over de 
ruilverkavelingswegen. De vakantie is voorbij, de 
kinderen zijn weer naar school, de tuinen zijn 
weer leeg, de vogels, vlinders, heksen, insecten 
zijn weggevlogen, de Zeegser vlaggen zijn naar 
binnen gehaald, een teken voor Zeegse dat de 
zomer op zijn eind is. Wel een heerlijk idee dat er 
over een jaar gewoon weer een zomer is. 
 
Groetvanmij 
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2019 is al ver gevorderd en met onze bezetting in het bestuur kunnen wij terugkijken op een 
goede periode. Maar het eind van het jaar is nog niet aangebroken, er moeten nog een aantal 
stappen gezet worden. 
Naast het lopende project Boerenerven rond de brink hebben we het  voornemen om ons in 
te zetten voor een aantal projecten die wij komende ledenvergadering aan u presenteren. 
Denk hierbij bijvoorbeeld aan de leefomstandigheden in Zeegse, rijden wij nog steeds graag 
te hard, is het nog steeds wenselijk om de afvalbakken op de brink te houden, zo ja hoe gaan 
wij er dan mee om, is er behoefte aan een sport - spel locatie om de leefbaarheid te 
bevorderen, willen wij enkele wandelroutes toevoegen aan de bestaande. Wij als bestuur 
willen u graag betrekken bij deze ideeën en u kunt natuurlijk ook met ideeën komen.  
Wij gaan hiervoor de ‘World Café’ werkvorm gebruiken, zie agenda. 
 
Klaas Hooijer 
 
Beste dorpsbewoners,  
Er is al meerdere keren aandacht voor geweest. Laten we  
de buurtpreventie app gebruiken waar hij voor bedoeld is.  
Alle onnodige berichten zijn hinderlijk.  
Op domme reacties zit ook niemand te wachten.  
Ben je je hond, kind of kat kwijt. Plaats het gerust.  
Maar niet 24 keer per jaar dan moet je toch echt zelf iets veranderen. We hebben voor alle 
andere zaken een Facebookpagina en een twitter account. Wil je toch een reactie geven..... 
haal het nummer van de betreffende persoon uit de lijst en stuur Privé een bericht. Anders 
gaan we mensen uit de lijst halen en dat zou erg jammer zijn op het moment dat het er echt 
op aankomt. 
 
 
Beste dorpsbewoners, 
Op 9 september, 7 oktober en 4 november gaan talloze bewoners op  
herhalingscursus hartreanimatie we zijn erg blij dat we deze vrijwilligers  
hebben, maar we zijn nog meer tevreden dat jullie dit met z’n allen  
betaalbaar hebben gemaakt door middel van de donaties van de  
crowdfund actie.  
Dit is een super mooi voorbeeld van noaberschap! Hartelijk dank aan iedereen die gedoneerd 
heeft. Donaties blijven natuurlijk van harte welkom. U kunt ze storten op de bankrekening van 
dorpsbelangen ovv hartreanimatie en uw naam. 
 

Ingmar van der Woude  
 

Van het bestuur 



 
 
 
 
 

Wees welkom, hoe meer mensen, hoe gezelliger! 
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Hierbij nodigen wij u uit voor een algemene ledenvergadering op dinsdag 24 
september 2019 om 20.00 uur in het Witte Huis. 
 

Onderwerp van deze vergadering is het evalueren van de projectgroepen van het 
afgelopen jaar en eventueel instellen van nieuwe projectgroepen. 
Dit gaan we doen met de ‘Worldcafé werkvorm’ (Het is een vorm om een levendige 
gezamenlijke dialoog op te zetten rondom vragen die er echt toe doen) , onder leiding van 
iemand van de BOKD (breed overleg kleine dorpen). 
 

AGENDA 
q Opening 
q  Verslag van de vorige vergadering (25 september 2018), elders in dit loopje. 
q  Voorstel wijziging huishoudelijk reglement 

q Artikel 7.3 donateurs verwijderen. 
q Artikel 7.5 toevoegen: Een donateur is een persoon die niet ingeschreven staat 

als inwoner van Zeegse. Alle donateurs die tenminste hetzelfde bedrag aan 
contributie doneren, hebben dezelfde rechten en verplichtingen als leden, 
maar hebben geen stemrecht.  

q  http://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/bestanden/Huishoudelijk-
Reglement-VDZ-def-20032018.pdf 

q   Evaluatie bestaande projectgroepen 
q World café methode voor eventueel nieuwe projectgroepen 
q Wat verder ter tafel komt 
q  Rondvraag 
q  Sluiting 
 
 
Activiteiten in de rest van 2019: 
u 15/11 pubquiz (geen vrijmibo) 
u 30/11 Sinterklaas op bezoek 
u 07/12 kerstboom plaatsen op de brink 
u 31/12 oliebollenverkoop 

Van het bestuur 

vrijmibo 
Ø  Voor wie? Alle Zeegsenaren  
Ø  Wanneer? Vrijdag 13 september 
Ø  Waar?        In het Witte Huis 
Ø  Vanaf?       17.00 uur 
(drankjes op eigen kosten) 
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Verslag van de ledenvergadering op 25 september 2018 in het Witte Huis 
 
De voorzitter Klaas heet ieder welkom. De opkomst is minder dan waar hij op had gehoopt, hij 
noemt het jammer voor de discussie. Dit is geen jaarlijkse algemene ledenvergadering, maar 
een gewone ledenvergadering, zoals afgesproken in het nieuwste huishoudelijk reglement 
(maart 2018), om de projectgroepen voor het komende jaar vast te stellen. 
Speciaal welkom voor de mensen van kampeervereniging ‘Mooi Zeegse’. Dit is de eerste keer in 
jaren dat zij gevolg geven aan de uitnodiging. Vroeger deden wij als dorpsbelangen nog wel 
eens mee aan een volleybaltoernooi van de kampeervereniging. Antwoord: dat toernooi wordt 
nog steeds gehouden en er wordt beloofd dat de eerstvolgende keer Dorpsbelangen wordt 
uitgenodigd. 
Op het scherm verschijnen sheets van de agenda en de onderwerpen.  
ü  Lidmaatschap en contributie 
De secretaris Toos vertelt: Momenteel zijn we druk met het vervolmaken van de ledenlijst. Hij is 
nog niet volledig actueel, maar hij is beter en uitgebreider dan ooit geweest. Ook brengt Toos 
de brief inzake lidmaatschap en contributie, die recent verspreid is onder alle inwoners, aan de 
orde. Zij heeft inmiddels veel reacties gehad. (heel kort: 10 euro 1 stemgerechtigd lid/ 15 euro 2 
stemgerechtigde leden/ 20 euro 3 (kinderen boven de 18, enz.). 
Er ontstaat discussie over lidmaatschap 2 partners, 10,- betalen, dan is er maar 1 lid, kan er 
maar 1 naar de ledenvergadering, moet de ander vragen om te mogen komen, gaat het zo 
werken? Antwoord: officieel zal dat zo zijn, maar wij zijn daar niet star in, iedereen is na betaling 
van contributie welkom als lid.  
Vraag: wanneer wordt de contributie afgeschreven (middels de machtiging).  Antwoord: januari 
2019. 
Opmerking: Jammer dat er zo laat gecommuniceerd is over de vergadering, het lidmaatschap 
en de contributie.  
Vraag: Hoe veel namen staan er op de ledenlijst. Antwoord: veel namen, waarvan ca. 105 
betalende leden.  
ü  Projectgroepen 
Projectgroep activiteiten (Klaas, Ingmar, Morijn) 
Ingmar vertelt over de activiteiten van het hele jaar: Paaseieren zoeken: er waren dit jaar veel 
kinderen. Paasvuur: het was een geweldig vuur, bloedheet, veel mensen, veel gezelligheid. 
Brinkdagen: 3 dagen zijn moeilijk in te vullen, zeker met te weinig vrijwilligers en bezoekers, 
misschien draaien we de 3 dagen terug naar 1, tenzij er meer ideeën komen en meer hulp. 
Sinterklaas: gaat gewoon door als er genoeg kinderen zijn. 
Kerst: we moeten het nog hebben over de boom, als er niet genoeg kinderen zijn, gaat de 
boom niet versierd worden, er komt wél een boom. 
Oliebollen bakken: dat gaat weer gewoon gebeuren op het terras van het Witte Huis. 
Vuurwerkshow: Vanaf 23.30 uur op de brink, met na 24.00 uur een vuurwerkshow door de jeugd 
van Zeegse en Tynaarlo. Dit is geen activiteit van Dorpsbelangen, maar wij begeleiden het wel.  
Opmerking: Het zou erg fijn zijn als er goede verlichting in de kerstboom komt. Met goede 
verlichting, veel lampjes, is er eigenlijk geen versiering nodig. Of een alternatieve boom 
plaatsen (van hout bijvoorbeeld). Antwoord: er is gesproken binnen het bestuur over nieuwe 
verlichting. 
 

Van het bestuur 
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Zeegse Hart veilig 
Er zijn in Zeegse momenteel 56 vrijwilligers, 30 daarvan moeten de opleidingskosten zelf 
betalen, de rest kan het via het werk declareren. Momenteel worden er herhalingscursussen 
gegeven. Er is het plan opgevat om de kosten door het hele dorp te laten betalen. 
Opmerking: bestaat er een subsidie voor? Antwoord: verzoek gedaan bij de gemeente, geen 
subsidie. 
Opmerking: vergoeding door de zorgverzekeraar? Antwoord: dat wás zo, nu niet meer. 
Mooi Zeegse vertelt dat zij ook opleiden, voor 18,50 euro per persoon (wij 35). 
Ingmar legt uit wel graag de opleider naar Zeegse te willen halen, niet die 30 mensen naar 
Groningen of Assen laten rijden. Hij noemt het voorstel een bus bij het paasvuur en de 
oliebollen neer te zetten voor een bijdrage. 
Joke doet de suggestie het op de site te zetten, bankrekeningnummer er bij, bijdrage te 
storten onder vermelding van hart veilig. Goed plan, Ingmar zal een brief opstellen en deze 
naar Joke sturen. 
Bij Fletcher en het Ribhouse hangt een aed, die wij kosteloos kunnen gebruiken.  
 
Creatieve projectgroep (Anneke, Lies, Carla, Greetje, Tineke, Joke L) 
Anneke neemt het woord. De vogelverschrikkers staan er nog, omdat het nog steeds mooi 
weer is, omdat er nog veel toeristen en hotelgasten in Zeegse zijn, mensen nog geregeld 
foto’s maken van de verschrikkers. 
De projectgroep wil graag toestemming van het bestuur om ook voor 2019 weer met een 
mooi project aan de slag te gaan. 
Die toestemming wordt gegeven door het bestuur. 
 
Boerenerven rondom de brink en de brink (Johan, Marjan, Ron, BertJan, Anne) 
Vanuit de BOKD is er een rapport uit 2010 die gedeeltelijk is afgerond, namelijk de wegen 
rondom de brink. In dat rapport stonden ook suggesties om de brink aan te passen, o.a. voor 
het voetballen, graskeien voor het Witte Huis neer te leggen en de oorspronkelijke heuveltjes 
weer aan te leggen. Dit plan is niet uitgevoerd en verdient wellicht nadere bestudering, in 
overleg met de Boermarke. 
Ook is er een plan van Landschapsbeheer, gepresenteerd op de ALV van maart 2017. Dit 
behelst het aanpassen van de erven rondom de brink. Binnenkort komt hiervan een rapport 
en dan is het de verwachting dat er in januari 2019 met de bewoners rondom de brink over 
gesproken kan worden.  
 
Projectgroep Glasvezel 
Goed nieuws. Er zit eindelijk voortgang in, de gemeente en provincie hebben geld 
toegezegd, we kunnen nu bij de huizen langs om abonnementen te verkopen. 7,50 euro per 
maand of 995,- euro ineens voor het leven (op het huis). Alle huizen in Zeegse kunnen worden 
aangesloten. Er komt een nieuwe kabel, de sleuf die ooit gelegd is voor Staatsbosbeheer, 
wordt niet gebruikt. Je kunt je eigen provider kiezen. Binnenkort ontvangt ieder huis een brief 
en daarna volgt een huisbezoek voor het afsluiten van een abonnement.  
 
Projectgroep Verkeer 
Leden worden: Annet Hadders, Klaas Hooijer en Joke Gerds. 
De voorzitter noemt een eventueel nieuwe projectgroep, 
 
Projectgroep Historie 
Deze zou moeten gaan over de historie van Zeegse, hoe is Zeegse ontstaan, hoe oud is 
Zeegse, hoe was het leven in Zeegse. Belangrijk is te praten met bijvoorbeeld de oudste 
inwoners van Zeegse. 
Leden worden: Annet, Jan Helder, Lies Hooijer, ? (nog te benaderen). 
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Wat verder ter tafel komt 
•  Idee van Joke Gerds: b.v. 1 keer per maand op vrijdagmiddag bij elkaar komen als 

dorpsgenoten, een ‘happy Hour’, een soort vrijmibo (vrijdagmiddagborrel). Leuk idee, het 
bestuur zal het er over hebben. 

•  Joke noemt de zo belangrijke communicatie. De middelen hiertoe zijn er, we hebben een 
website, maar het moet er wel opgezet worden. Johan noemt het project van de gemeente, 
het zogeheten ‘mijn buurtje’. Klaas en Johan zijn bij een eerste bijeenkomst hierover 
geweest. Dit moet gezien worden als een ondersteunend medium waar bewoners zelf iets 
op kunnen zetten. De volgende bijeenkomst kan Johan niet heen en zal Joke met Klaas 
meegaan. Met de communicatie zullen zich bezig gaan houden: Joke, Dannie Ruchtie en 
Toos. 

•  Harm Polman vraagt de agenda voor de vergadering eerder te verspreiden. 
•  Harm had graag gezien dat de notulen van de vorige ALV hier besproken waren. De 

voorzitter zegt dat dat de ALV was en dit is een gewone ledenvergadering, de notulen van 
de ALV komen in maart 2019 aan de orde. 

•  Twee bewoners, die hier pas zijn komen wonen, waren zeer verrast met de bos bloemen die 
zij als welkom van DBZ ontvingen. 

•  Anneke Joosten noemt dat zij in de Goldakkers wel vaak wat horen over de Hoofdweg, 
maar geen idee hebben wat er langs rijdt en het was wel leuk geweest om b.v. de 
Drentherally of Pedaal Vocaal te zien. Ergens publiceren? We spreken af dat als iemand iets 
hoort, dat diegene het doorgeeft aan Joke om het op de website te zetten. 

•  Grietje Scheiberlich noemt de slechte staat van het informatiebord aan de brink. Kan die 
vernieuwd worden?  De voorzitter heeft het verzoek hiervoor bij de gemeente neergelegd, 
aar er is nog niets mee gedaan. 

•  Jan Helder vraagt naar het autoluw maken van de Schipborgerweg (brugje over de 
Drentsche Aa). Uit informele heeft de voorzitter vernomen dat dit niet meer doorgaat. 

De voorzitter dankt ieder voor zijn of haar inbreng en sluit de vergadering. 
 

Een	boerderij	met	een	verhaal…	
	 Ambachtelijke	

boerderijwinkel	
Open:		
vrijdag	 	13.00-18.00	
zaterdag 	11.00-17.00	
en	op	afspraak	

Vergaderen	op	maat 	 	Overnachten	in	luxe	bed	en	breakfasts 	    

Hoofdweg	62	9483	PD	Zeegse	06	51645798	
janny.smeenge@hotmail.com	www.dezeegsterhoeve.com	
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Project herstel boerenerven rondom de Brink. 
  
Begin dit jaar zijn we onder leiding van Landschapsbeheer Drenthe gestart met het 
Boerenervenproject. Vanuit dorpsbelangen is er een projectgroep samengesteld, die 
Landschapsbeheer ondersteund. 
  
Inmiddels is er op 13 maart een informatieavond gehouden door Sibert Hoeksma namens 
Landschapsbeheer Drenthe over de aanpak van het Boerenervenproject.  
De afgelopen maanden zijn de betrokken bewoners allen persoonlijk bezocht. Samen met 
Sibert is er bekeken, waar er mogelijke aanpassingen op de erven aangebracht kunnen worden. 
Dat varieert van bloemen, struiken, hagen tot een variëteit van bomen. Op basis van deze 
gesprekken  is er een gedetailleerd werkplan opgesteld per erf. De eigenaars hebben de 
gelegenheid gekregen om daar vragen over te stellen, voordat men met het plan akkoord ging. 
Van de eigenaren wordt verwacht dat ze zelf bijdragen in de helft van de kosten. Echter door 
zelfwerkzaamheid kan deze eigen bijdrage zeer beperkt blijven. 
  
De projectgroep komt op 11 september weer bij elkaar om de stand van zaken te bespreken. 
  
De planning is als volgt: 
mrt-sept 2019  bezoeken geïnteresseerde erf eigenaren  
mrt-sept 2019  maken van de inrichtings-/werkplannen 
okt 2019  terugkoppeling eindresultaat naar werkgroep 
okt 2019  voorbereiding uitvoer en aanbesteding  
nov-mrt 2020  uitvoer werkzaamheden 
april 2020  afronding project met officiële afsluiting.  
  
Het boerenerven project wordt mede mogelijk gemaakt door een financiële bijdrage van de 
gemeente Tynaarlo en de Provincie (o.a. Vitaal platteland). 
In de projectgroep zitten Anne Sikkkema, Bert-Jan van Nistelroij, Marianne Nieuwenhuis, Ron 
Hanisch en Johan van Fessem. 
Heeft u vragen, neem gerust contact op met iemand van de projectgroep. 
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Start van de seniorengroep 
sociaal vitaal in Tynaarlo 
op woensdag 11 september 
2019 in de Spil te Tynaarlo, 
om 9.30. 
  
Senioren Sociaal Vitaal 
Het Sociaal Vitaal-project is een 
beweeg- en gezondheidsproject voor 
senioren die aan hun fitheid, 
gezondheid en sociale contacten 
willen werken. In het programma 
zullen naast wekelijkse 
bewegingslessen ook voorlichtingen 
gegeven worden over onderwerpen 
zoals gezonde voeding, 
medicijngebruik en ontspanning.  
  
Gezelligheid 
De kracht van het programma is dat 
het in de groepen erg gezellig is. 
Tijdens het sporten zorgt de leiding 
voor een goede sfeer en na het 
sporten is er gelegenheid voor 
gezamenlijk koffie en thee drinken. 
De ervaring leert dat een aantal leden 
van de beweeggroepen  ook buiten 
het wekelijkse uurtje met elkaar 
afspreken. Plezier en gezond 
bewegen gaan samen. 
  
Meer informatie 
Wilt u meedoen of meer informatie 
willen over de Sociaal Vitaalgroep, 
dan kunt u contact opnemen met 
Janet Dekker van Trias. 
Bereikbaar op telefoonnummer 0592 
– 338 938 of via e-mail: 
janet.dekker@stichtingtrias.nl.  
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Even voorstellen… 
Hallo dorpsgenoten, 
 
Het is alweer ruim een jaar geleden dat we in Zeegse 
zijn komen wonen, de tijd vliegt hier voorbij. 
Wij zijn Cor en Carla Boekhorst, en wonen aan de 
Goldakkers nummer 8. Hiervoor zijn we werkzaam 
geweest op ons melkveebedrijf in Onderdendam. 
Nu hebben we vrije tijd en genieten van het mooie 
Drenthe. We hebben inmiddels kennis gemaakt met 
een aantal dorpsgenoten, en vinden het fijn om in 
Zeegse te wonen. Tot ziens! 
 
Groeten,  
Cor & Carla Boekhorst 

Wasbeerhond gespot in Zeegse  
 

Eind 2018 ben ik begonnen met het filmen van wilde dieren in de buurt van Zeegse. Na de 
aanschaf van een wildcamera ben ik gelijk aan de slag gegaan. Door te speuren in het bos en 
goed om je heen te kijken, en dan voornamelijk naar de sporen op de grond, kun je paden 
vinden waar veel dieren gebruik van maken, zogenaamde ‘wildsporen’. Dit zijn ideale 
plekken voor een cameraval, want de kans is groot dat deze sporen nog in gebruik zijn. 
Inmiddels heb ik al redelijke wat dieren gespot, voornamelijk reeën, dassen, muizen, vossen, 
roofvogels, ganzen en verschillende andere vogels. Naast wilde dieren, komen er helaas ook 
wel eens loslopende honden in beeld. Ik zou de dorpsbewoners van Zeegse toch willen 
vragen hier mee op te letten, want dit kan er voor zorgen dat het wild verstoord wordt en 
een ander onderkomen opzoeken. Begin mei had ik ineens een voor mij onbekende soort op 
de film staan. Te wild voor een das en te groot voor een vos. Navraag leerde mij al snel dat 
het bleek te gaan om een wasbeerhond. De wasbeerhond is een vrij zeldzame verschijning in 
Nederland en is slechts enkele keren eerder gefilmd in het wild. Erg leuk om dit dus tegen te 
komen in Zeegse. Ook RTV Drenthe vond het opmerkelijk genoeg en hebben het filmpje en 
een kort interview met mij destijds op hun site geplaatst (zie: 
https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/147395/Bijzondere-beelden-wasbeerhond-gefilmd-bij-
Zeegse). Oorspronkelijk komt de wasbeerhond uit Oost-Azië. Maar hij gedijt inmiddels ook 
goed in een groot gebied van Europa. De wasbeerhond is vrij schuw en is voornamelijk actief 
in de schemer en de nacht. Als mens hebben we niks te vrezen van de Wasbeerhond. 
Mocht je geïnteresseerd zijn geraakt in de wilde dieren die zo dicht bij ons leven, neem dan 
een kijkje op https://www.facebook.com/WildlifeZeegse 
 
Roy Smeenge 

De wasbeer 

Een dassenfamilie 
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Een Zeegser loopje (3) 
  
Als startpunt wordt wederom gekozen voor de brink, we nemen de Schipborgerweg. Het 
eerste gedeelte van de weg is verhard en gaat vervolgens over in een zandpad. 
Als wandelaar moet hier de keuze worden gemaakt tussen het zandpad dan wel het 
fietspad, oftewel het risico op auto- dan wel fietsverkeer. Doorgaans ligt het gebruik van 
het zandpad het meest voor de hand, maar op droge en zonnige dagen kun je soms 
worden getrakteerd op een stofwolk van een te snel passerende auto, zoals mij overkwam 
met een donkergroene auto met diagonale lichtgroene strepen… 
In de berm van het pad vallen de eerste paddenstoelen waar te nemen, zoals de 
berkenridderzwam met zijn grappige uitstulping op de hoed, de op afgestorven hout altijd 
wel voorkomende berkenzwam en in opener veld zijn ook de bovisten weer te vinden. 
Voor de aansluiting van het andere zandpad met naastgelegen fietspad passeren we links 
het onlangs neergehaalde bosperceel en blijven het pad volgen. Dit jaar zijn er weer veel 
balsemienen, wat is er de seizoenen door toch een veelheid aan planten en bloemen te 
bespeuren. Eerder deze zomer bloeide vlakbij het naderende houten bruggetje over de Aa 
de Blauwe ossentong, mooi helderblauw van kleur, een bijzondere verschijning hier.  
 
Over de brug nemen we het zandpad L, volgen het pad, eerste zandpad L, wandelen langs 
het oranje bord ‘Drentsche Aa’ van Staatsbosbeheer. Tussen de bomen door zien we de 
weilanden en de maden, waar de eerste herfstmaaisels al weer zijn te ontwaren. Voorbij de 
waterpartij rechts, bij kampeerterrein De Vledders, pad volgen voorbij het ooievaarsnest. 
Dan het tweede bospaadje R nemen, rechtdoor lopen, bij de ven L (pad beneden kan 
soms wat drassig zijn, het hoger gelegen pad kan een alternatief zijn). Hoewel de N34 nu 
op duidelijke gehoorsafstand is, waan je je hier toch in een heel andere wereld. Lijsterbes, 
struikgewas en bomen omzomen de volgende ven, regelmatig open genoeg voor mooie 
doorkijkjes. Over het houten oversteekje pad volgen langs de oever van de ven, bij Y-
splitsing R. Bramenstruiken en hoog gras markeren hier de oever, het pad leidt ons verder 
rechtdoor langs de oever van de volgende ven. Hier veel opslag van jonge bomen en 
struiken. Vóór het einde van de ven bij splitsing pad L door het bos nemen, langs de 
paardenbak L een stukje langs de N34 lopen, rechtdoor op de klinkerweg de 
klinkerwegafslag naar R nemen (kampeerterrein De Vledders).  
 
Het zandpad blijven volgen en bij de splitsing het doorgaande pad met naastgelegen 
fietspad nemen. Restaurant ‘De Liefde van de Drentsche Aa’ komt in zicht, naar R op het 
bruggetje loont een blik in het water de moeite om enkele visjes, waarschijnlijk 
modderkruipers, te ontdekken. Het zandpad links afbuigend volgend komen we terug op 
de brink in Zeegse. Wandelaars: heel veel plezier! 
 
Greetje De Nijs-Tonckens  
 
PS. Ik geef het stokje door aan 
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Brinkdagen 2019 

Zeegser brinkdagen 2019 
 
Dit jaar waren het 2 dagen, vrijdagavond en zaterdag. 
Vrijdag begon met de opening en het ophangen van alle foto’s van alle ‘Zeegse ziet ze 
vliegen’ producten in de tuinen. Na de opening was er een jeu de boule wedstrijd. Drie 
velden op rij en veel enthousiaste dorpsbewoners, die driftig aan het gooien en meten 
waren. 
 
De zaterdag was het al heel vroeg heel heet en dat bleef het de hele dag. Het blijft altijd 
een heel werk om alles klaar te zetten, de klimmuur, de zeepwaterbaan, de kraam voor de 
theetuin, er is van alles nodig, stroom, water, stoelen, tafels, maar bovenal de man-/
vrouwkracht, zonder mensen lukt niets. 
Er was een braderie en een rommelmarkt. De kinderen konden geschminkt worden, er 
liepen veel vlinderkinderen rond, de theetuin deed goede zaken met koffie en thee en 
ranja en heerlijke taarten, gemaakt door een aantal creatieve culinaire dorpsbewoners. 
Het koor deed zijn best met twee optredens en ook het toneel trad twee keer op. Eigenlijk 
was het te warm in hun verkleedkleren en het koor in pak, petje af dat ze het toch zo goed 
deden. 
 
Het publiek liet het een beetje te veel afweten, te warm? Verkoeling van water zoeken, of 
gewoon binnen blijven, uit de zon, hoe dan ook, er was te weinig publiek en de kramen 
werden eerder dan afgesproken ontruimd. 
Met vereende krachten werd alles opgeruimd en van de brink verwijderd, mensen togen 
naar huis voor een verfrissende douche en vanaf 19.00 uur was er bij het Witte Huis op het 
terras een barbecue voor diegenen die zich daarvoor hadden opgegeven. Een gezellige 
afsluiting van een gezellige dag.  
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Bij drie dialoogtafels vraagt het team Mens en Maatschappij inwoners aan te geven wat zij 
belangrijk vinden in hun dorp en hun omgeving. Hoe we met elkaar samenleven is daarbij een 
belangrijk thema. Kom langs en praat mee!     
  
Mochten er vragen zijn dan kunt u contact opnemen met CMO STAMM. 
Contactgegevens kunt u vinden op de uitnodiging. 

 
 

UITNODIGING 
Data:  Donderdag 19 september 2019 (Vries en omliggende dorpen) 
  Dinsdag 24 september 2019 (Eelde-Paterswolde en omliggende dorpen) 
  Woensdag 25 september 2019 (Zuidlaren en omliggende dorpen) 

Verhinderd op de datum van uw dorp? U bent van harte welkom op één van de 
andere data 

Tijdstip: 19.45 uur tot 22.00 uur 
Locaties: Wapen van Vries in Vries (19 september), de Waterburcht in Eelde (24 september) en 

Brinkhotel Zuidlaren (25 september) 
Kosten:  Gratis 
Genodigden: Inwoners, ondernemers, adviesraden, JongTynaarlo en andere geïnteresseerden 
 
Het VN-panel, JongTynaarlo en de gemeente Tynaarlo nodigen u van harte uit voor een 
bijeenkomst over de toekomst van het ‘sociaal domein’. Bij drie dialoogtafels (*) vragen we 
inwoners aan te geven wat zij belangrijk vinden in hun dorp of omgeving. Deze gesprekken worden 
in de drie grootste dorpen van de gemeente gehouden. Woont u in de dorpen daar omheen, dan 
bent u uiteraard ook van harte welkom. Een dialoogbegeleider zorgt ervoor dat iedereen naar 
elkaar luistert en aan bod komt. 
 
(*) In dialoogtafels gaat u met verschillende mensen in kleine groepen in gesprek over het 
samenleven in de gemeente Tynaarlo. Deelnemers wisselen ervaringen, dromen en mogelijkheden 
uit, wat tot nieuwe inzichten leidt bij de betrokkenen. 
 
Wat is de aanleiding?  
De gemeente Tynaarlo wil een gemeente zijn waar inwoners, organisaties, vrijwilligers, ondernemers 
en gemeente samenwerken aan een krachtige samenleving met gelukkige en gezonde inwoners. 
We werken momenteel aan een nieuwe visie op het Sociaal Domein. Hoe we met elkaar samenleven 
is daarbij een belangrijk thema. Daarover gaan we graag met u in gesprek: welke opgaven zie we 
daarin met elkaar? Wat speelt er? Waar willen we dat komende jaren aandacht voor is? Ontmoeting 
en integratie van jong en oud, samen bewegen, iedereen doet mee, opgroeien, aandacht voor 
eenzame mensen in de buurt zijn daarbij eerder genoemde thema’s. Heeft u hier een mening over of 
een kijk op? Maar ook: “hoe houden we als inwoners regie op ons eigen leven en op de 
samenleving?” Vragen waarop de deelnemers tijdens deze avonden kunnen reageren.  

‘Dialoogtafels Sociaal Domein’ gemeente Tynaarlo  
Wat vindt ú belangrijk in uw dorp?  
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We sluiten hierbij zoveel mogelijk aan bij wat inmiddels al geïnventariseerd is. We gebruiken 
bijvoorbeeld de uitkomsten van eerder gevoerde (dorps-) en gebiedsgesprekken in Tynaarlo over de 
toekomst van het sociaal domein.  
 
Programma bijeenkomst dialoogtafels 
19.30 uur Inloop met koffie/thee 
19.45 uur Welkom en inleiding   
20.00 uur Dialoog ronde 1  
20.45 uur Dialoog ronde 2  
21.30 uur  Afsluiting en vervolg 
21:40 uur  Afsluitende borrel 
 
Wat gebeurt er met uw input? 
De opgedane inzichten vanuit de drie dialoogtafels verwerken we in de nieuwe visie op het Sociaal 
Domein. Zo komen we tot een doordachte visie die aansluit op de ontwikkelingen in het sociaal 
domein en signalen die vanuit de inwoners in onze gemeente komen. 
 
Doet u ook mee? 
Aanmelden kan tot uiterlijk 12 september 2019.  
 
Kent u iemand uit uw eigen omgeving of netwerk die ook graag meepraat over dit thema, neem die 
dan vooral mee!  
 
Vragen?  
CMO STAMM is gevraagd om deze bijeenkomsten te organiseren. Bel of mail gerust met Saskia 
Duursma, s.duursma@cmostamm.nl, 06 - 124 139 41 of Yvonne van der Weerd, 
y.vanderweerd@cmostamm.nl, 06 - 135 828 71 indien u vragen heeft. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
Het VN-panel, JongTynaarlo en de gemeente Tynaarlo 
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Klaas Hooijer   voorzitter  klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   secretaris  t.docter@home.nl 
Johan van Fessem  penningmeester  johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje  lid   morijnbourgonje@gmail.com  543332  
Ingmar van der Woude  lid   ikwoude@gmail.com    0651389658 
Annet Hadders   lid   mathadders@home.nl    0646046505 
	

	
Nog geen lid? 
 
Een tientje per jaar voor het eerste lid 
in het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 
  
Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
steunen, wilt u meedenken, praten en 
beslissen over uw dorp, maak dan uw 
lidmaatschapsbijdrage van 10 euro/jaar over 
op NL45 INGB 0001 2212 16 
t.a.v. Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
 
U kunt ook kiezen voor automatisch incasso. 
Vraag het de penningmeester. 

 
 
 
 


